
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 686
Vil ministeren oplyse, hvorfor vurderingen af grundværdierne i 2011 steg med
hele 49 pct., som oplyst i artiklen i Ekstra Bladet den 31. august 2013: ”Skat-
tedirektør: Vi var for forsigtige”, mens vurderingen af ejendomspriserne blot
steg med 13 pct., og vil ministeren forholde sig til, om det har spillet ind, at
højere grundværdier, modsat højere ejendomsværdier pga skattestoppet for
ejendomsværdiskat, sikrer det offentlige flere indtægter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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